

PEOPLE ARE NOT THE PROBLEM THEY ARE THE SOLUTION!

Lack of Houses
Manque de Logements

Anti-MIPIM mobilizations

MIPIM is the largest real estate market of the world gather developers and politicians to define the future of habitat and our cities.

This is a place where one decides forms of destruction of popular housing in urban centers. **European Action Coalition** proposes to get together against the destruction of our habitats !



Mobilisations anti-MIPIM

Le MIPIM est le plus grand marché immobilier dans le monde des promoteurs immobiliers et des politiques qui se réunissent pour définir l'avenir de l'habitat et de nos villes.

C'est le lieu où l'on décide des formes de destruction de logements dans les centres urbains. **European Action Coalition** est un réseau qui propose de s'unir contre la destruction de notre habitat !



Construire des maisons décentes Avec les futurs habitants

Habitat for Humanity propose à des volontaires de participer à des projets dans le monde entier pour construire ou reconstruire du logement décent dans les zones qui en ont le plus besoin (Afrique et Moyen Orient – Asie et Pacifique – Europe et Asie centrale – Amérique du Nord – Amérique latine et les Caraïbes). Ces projets sont réalisés avec l'aide des familles, les futurs résidents de ces maisons.

Build new decent houses with future inhabitants

Habitat for Humanity offers volunteers participate in projects around the world to build or reconstruire decent housing in areas that are most in need (Africa and the Middel East - Asia and the Pacific - Europe and Central Asia - North America - Latin America and the Caribbean). These projects are carried out with the help of families, future residents of these homes.



HABITAT WORLDMAP

GO TO THE WEBSITE : WWW.WM-URBAN-HABITAT.ORG

UNDER CONSTRUCTION WITH YOU - JOIN US TO FACEBOOK ALSO !

